

HONG KONG PUBLIC OPINION PROGRAM HONG KONG PUBLIC OPINION RESEARCH INSTITUTE 香港民意研究所 之 香港民意研究計劃

Tel 電話: (852) 3844 3111 Fax 傳真: (852) 3705 3361

Website 網址: https://www.pori.hk

Address 地址: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong

香港灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓

採訪邀請 (提示)

香港民研明日下午發放「社區健康計劃」第十六號報告 及「疫後復常指數」結果

香港民意研究所之香港民意研究計劃(香港民研)將於明日(5月22日)下午舉行發布會,發放「社區健康計劃」之「第十六號報告」,題目包括最新疫情及不同因素對香港增加確診個案的影響,「疫後復常指數」的最新數字亦會在發布會上一併公布,而今天(5月21日)「疫後復工指數」和「疫後復聚指數」的數字分別為51.2及60.2,詳情請瀏覽網址 https://www.pori.hk/penri。

歡迎傳媒派員採訪發布會,詳情如下:

日期: 2020年5月22日 (星期五)

時間:下午2時30分

地點:灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓

講者:香港民意研究所主席及行政總裁 鍾庭耀

香港民意研究所副行政總裁鍾劍華

香港民意研究所數據科學經理 戴捷輝

香港民研會繼續安排視像採訪,透過 Skype Meet Now 接受記者網上提問,歡迎記者透過此連結 join.skype.com/Y37OjsC4Gv9b 參與或致電下述呂小姐作出安排。

查詢:請致電 6641 2363 或電郵至 enquiry@pori.hk 聯絡呂小姐。

2020年5月21日



HONG KONG PUBLIC OPINION PROGRAM HONG KONG PUBLIC OPINION RESEARCH INSTITUTE 香港民意研究所 之 香港民意研究計劃

Tel 電話: (852) 3844 3111 Fax 傳真: (852) 3705 3361 Website 網址: https://www.pori.hk

Address 地址: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong

香港灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓

Press Invitation (Reminder)

HKPOP will release tomorrow afternoon "Community Health Survey" Report No. 16 and "Post-Epidemic Normality Resumption Indexes"

The Hong Kong Public Opinion Program (HKPOP) under the Hong Kong Public Opinion Research Institute (HKPORI) will hold a press conference **tomorrow** (May 22) afternoon to release the Report No. 16 of its "Community Health Survey" which includes questions on the latest epidemic situation and what factors were seen as part of a cause to the increased number of confirmed cases recently, along with the latest "Post-Epidemic Normality Resumption Indexes (PENRIs)" figures while today's (May 21) Post-Epidemic Work Resumption Index (PEWRI) and Post-Epidemic Gathering Resumption Index (PEGRI) are 51.2 and 60.2 respectively. Please visit our website at https://www.pori.hk/penri for details.

The media is invited to send representatives to attend the press conference, details are as follows:

Date: May 22, 2020 (Friday)

Time: 2:30pm

Venue: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai Speakers: Robert Chung President and CEO, HKPORI

Kim-Wah Chung Deputy CEO, HKPORI

Joseph Tsang (online) Specialist in Infectious Disease Edward Tai Data Science Manager, HKPORI

HKPOP will continue to take questions from the press through online conferencing using "Skype Meet Now". Reporters are welcome to join at <u>join.skype.com/Y37OjsC4Gv9b</u> or call Miss Lui at the following number to make arrangements.

For any enquiries, please contact Miss Lui at 6641 2363 or by email enquiry@pori.hk.